



Dokumentdatum: 2024-05-13

Utskriftsdatum: 2024-05-19

**ARKTIS PROGRAMFÖRENING**  
**PROTOKOLL VECKOMÖTE**

**§ 1. MÖTET ÖPPNAS**

Mötet öppnas kl. 12:01

**§ 2. VAL AV ORDFÖRANDE, SEKRETERARE OCH JUSTERARE**

Sofia Eriksson vald till ordförande

Elvira Lundell Wallin vald till sekreterare

Emilia Asplund vald till justerare

**§ 3. MÖTETS BEHÖRIGHET**

Mötet finnes behörigt

**§ 4. PUBLICERING AV TIDIGARE HANDLINGAR**

Alla handlingar har publicerats på hemsidan

**§ 5. PUBLICERING PÅ INTERNET**

Godkändes att mötesprotokollet publiceras på Arktis hemsida

**§ 6. NÄRVARANDE**

Styrelse: Sofia Eriksson, Jennifer Lindqvist,  
Izabella Lindquist, Olivia Pilkvist, Ella Lindvall  
Karlsson, Martin Stomberg, Emilia Asplund, Elvira  
Lundell Wallin

Medlemmar: Karolina Lundin, Nelly Cedergren, Simon  
Anderson, Fredrik Hofsten Selin, Nellie Hansen,  
Isabella Backman, Suzette Finne, Ida Karlsson, Ida  
Nygren

**§ 7. ÄNDRINGAR I DAGORDNING**

1 ny diskussionspunkt

**§ 8. FASTSTÄLLANDE AV DAGORDNING**

Dagordning fastställd

**§ 9. RAPPORTERING**

**- Ordförande**

- Varit på styrelsemöte
- Hållit i Årsmöte 2
- Varit på geos överlämning
- Varit på Arktis överlämning

**- Vice ordförande**

- Varit på Årsmöte 2
- Varit på Arktis överlämning



Dokumentdatum: 2024-05-13

Utskriftsdatum: 2024-05-19

- Varit med på överlämningen med Näringslivs
- Haft min egna överlämning
- **Ekonomiansvarig**
  - Skrivit klart överlämningen
  - Varit på årsmöte 2
  - Varit på Arktis överlämning
  - Mailat SumUp
- **Utbildningsansvarig**
  - Varit på årsmöte 2
  - Varit på Arktis överlämning
  - Skrivit klart överlämning
- **Eventansvarig**
  - Deltagit på årsmöte 2
  - Deltagit på Arktis gemensamma överlämning
  - Hålls överlämning med Närings
- **Resansvarig**
  - Skrivit klart överlämningen
  - Varit på årsmöte 2
  - Varit på Arktis gemensamma överlämning
- **Informationsansvarig**
  - Varit på årsmöte 2
  - Varit på Arktis gemensamma överlämning
  - Publicerat på Instagram
- **Administrationsansvarig**
  - Skrivit klart överlämningen
  - Varit på årsmöte 2
  - Varit på Arktis överlämning
  - Laddat föregående mötesprotokoll på hemsidan
  - Haft personlig överlämning

## § 10. DISKUSSION

- Digitalt A-kit
  - o Vi har fått bidrag beviljat
  - o Ella har mejlat en TD lärare
  - o Att göra till hösten

Bidrag för studenter som håller i workshop mot betalning och en lärare som håller i genomgång samt fika. Inget svar av läraren men Ella pratar med läraren. Nästa styre får fria händer med övriga aktiviteter och upplägg.

- Fadderprojektet
  - o Vi har fått in 7 faddrar hittills



Dokumentdatum: 2024-05-13

Utskriftsdatum: 2024-05-19

- o Idéer på marknadsföring för att få in fler?

Det verkar finnas problem att folk inte riktigt förstår vad fadder innebär. Kanske en frågelåda på Instagram. Dyka upp på någon lektion och berätta om vad det innebär i typ arklab. Vi har valt att ha en lättare approach detta år med färre utskrivna krav. Sofia skriver om kravdokumentet. Länk till Arktis hemsida med mer information. Lägga upp posters på ark-labb men ger oftast inte så bra resultat. Frågelådan på instagram kan ge ett bra resultat om vi sätter igång frågelådan. Frågestund imorgon men info kommer ut idag på Arktis hemsida. Skicka ut information i klasschatterna. Klassrumsbesök passar i början på hösten ifall deltagarantalet är lågt. Nämna fadderprojektet under Nolle-p vid sektionsdag och dylikt. Kolla med de som phöser ark om de kan sprida info.

- Nolle-p

- o Tips att börja planera i tid
- o Här väljer ni helt vad ni vill göra men kan punkten finns med för att börja spåna idéer nu när tiden finns.

Kan vara bra att kolla vilka som är här under nolle-p. Oklart när det är men lekar kan planeras i förväg. Tips att kolla i expen för material. Även antal av märken, tygpåsar och dylikt finns i SumUp.

- Hur mycket från diskussion och utfrågning ska stå i årsmötesprotokollet?

Sofia undersöker tidigare protokoll men utfrågningen ska vara med i protokollet och inte diskussion.

**§ 11. ÖVRIGA FRÅGOR**

- Vad står 5-Tek för? Feminim teknik typ.
- Har alla bokat in sin personliga överlämning. Ja
- Börja planera A-kit så fort nästa styrelse kliver på. Försök få spons från teknikföretag för att få det billigare. Företaget kan få sin logga på påsen. Se upp för vikten på paketen.

**§ 12. BESLUT**

**§ 13. NÄSTA MÖTE**

Nästa möte är 20/5 kl. 12:00 i E-huset.

**§ 14. MÖTETS AVSLUTANDE**

Mötet avslutat kl. 12:48